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Polaków za granicą, a także zebrano wartościowy zestaw podręczników i wy
dawnictw prawniczych dla tworzącej się biblioteki Filii UMSC w Rzeszowie.

Rada fnansowała również istniejące przy Izbie Koło PTTK, które rozwijało sze
roką działalność rekreacyjno-sportową i imprezową.

Wyrazem troski władz adwokatury o należyty poziom fachowry palestry rzeszow
skiej jest seminarium doktoranckie, prowadzone przy tut. Radzie przez wybitnych 
prawników-profesorów Uniwersytetu Jagiellońskiego w Krakowie.”

„Nowiny” informują, że Izba skupia 224 czynnych adwokatów i obejmuje swoim 
zasięgiem działania 4 województwa; 174 adwokatów wykonuje obecnie swój zawód 
w 25 zespołach adwokackich, a 50 członków Izby pełni funkcje radców prawnych. 
Pozostali adwokaci Izby to emeryci i renciści.

Podkreślając społeczną działalność adwokatów rzeszowskich, „Nowiny” piszą 
w zakończeniu:

„Owocna jest współpraca adwokatury, jako jednego z czynników wymiaru spra
wiedliwości, z sądem i prokuraturą. Liczni adwokaci są także radnymi rad naro
dowych wszystkich szczebli, aktywnymi działaczami Frontu Jedności Narodu i Pol
skiego Komitetu Pomocy Społecznej. Zawsze sumiennie i rzeteln e starają się wyko
nywać obowiązki zawodowe, jak również aktywnie działać społecznie, zwłaszcza 
w zakresie popularyzacji prawa”.

*

W zamieszczonej w „Tygodniku Powszechnym” (nr 40 z dnia 3 października br.) 
notatce podano, że znany mecenas krakowski Andrzej Rozmarynowicz obronił na 
Wydziale Prawa UJ pracę doktorską pt. „Odpowiedzialność za wypadki kolizyjne 
w narciarstwie”. Na marginesie czasopismo dodało, że „na świecie jeździ na nar
tach ok. 50 min osób, 1 min ulega rocznie wypadkom, a koszt tych wypadków 
szacowany jest na 1 mld dolarów — tyle, ile wynosi wartość jednorocznej produkcji 
nart”.

Nowemu doktorowi praw ze środowiska adwokatury krakowskiej należą się gra
tulacje za uwieńczone sukcesem podjęcie rematu badawczego o tak dużej skali spo
łecznej.

S . M .
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1. U t w o r z e n i e  O ś r o d k a
S z k o l e n i o w o  — W y p o c z y n k o 
w e g o  pn.  „Dom P r a c y  T w ó r 
c z e j  A d w o k a t u r y ” w Gr z e -  
g o r z e w i c a c h .  Prezydium Naczel
nej Rady Adwokackiej postanowiło po
wołać z dniem 1 października 1976 r. 
Ośrodek Szkoleniowo-Wypoczynkowy 
pn. „Dom Pracy Twórczej Adwokatu

ry” w Grzegorzewicach (woj. skiernie
wickie). Ośrodek ten został utworzony 
jako wyodrębniona jednostka admini
stracyjno-gospodarcza NRA, znana w 
skrócie: DPT A.

Działalność DPTA będzie prowadzo
na w ramach rocznych planów gospo
darczo-finansowych, zatwierdzanych 
przez Prezydium NRA.



N r 11 (227) Kronika 101

2. U d z i a ł  c z ł o n k ó w  a d w o 
k a t u r y  w K o m i s j i  P r a w a  
C y w i l n e g o  p r z y  Z a r z ą d z i e  
G ł ó w n y m  ZPP.  Z ogłoszonego 
w organie prasowym ZG ZPP „Prawo 
i Życie” komunikatu o ustaleniu skła
du osobowego Komisji Prawa Cywil
nego przy ZG ZPP wynika, że do Ko

misji tej weszli m.in. następujący 
adwokaci: Bronisław Daniszewski,
Zdzisław Krzemiński, Eugeniusz Mo
drzejewski, Henryk Pieliński, Karol 
Potrzobowski, Leon Szczypek, Bogdan 
Schm t, Barbara Wąsowicz i Wanda 
Wróblewska-Składzień.

2.

Z życia izb adwokackich

I z b a  b i a ł o s t o c k a

S y m p o z j u m  a d w o k a c k i e .  
Organizowanie przez Białostocką Izbę 
Adwokacką dorocznych sympozjów sta
ło się już tradycją. Miejscem tegorocz
nego sejmiku białostockich adwokatów 
były Mikołajki, położone nad malow
niczym jeziorem. W obradach, które 
trwały od 23 do 26 września br,. 
uczestniczyło 90 adwokatów i aplikan
tów adwokack ch z trzech wchodzą
cych w skład Izby województw: bia
łostockiego, łomżyńskiego i suwalskie
go. Z ramienia NRA obecny był rzecz
nik dyscyplinarny NRA adw. Lucjan 
Gluza. Jednym z celów sympozjum 
było głębsze zintegrowanie członków 
Izby białostockiej w jej nowych gra
nicach.

Pierwszym punktem programu była 
narada kierowników zespołów i akty
wu poświęcona omówieniu aktualnych 
problemów pracy adwokackiej. Pro
wadzący naradę dziekan Rady adw. 
Ireneusz Boliński poruszył między in
nymi w złożonym sprawozdaniu spra
wy samorządowe i organizacyjne, prob
lemy polityki kadrowej w ramach 
Izby, zagadnienia związane z aplikacją 
adwokacką oraz sprawy ekonomiczne 
zespołów adwokackich.

W drugim dniu obrad rozpoczęły się 
zajęcia plenarne, w których udział 
wzięli wszyscy uczestnicy sympozjum. 
Otwierając te obrady, dziekan Boliń
ski zapoznał zebranych z ważniejszy

mi aktualnymi zagadnieniami Izby 
oraz przedstawił pokrótce główne za
łożenia uchwalonego przez Naczelną 
Radę Adwokacką projektu wstępnego 
programu działania samorządu adwo
kackiego. Następnie uczestnicy sym
pozjum wysłuchali dwu referatów. 
Pierwszy, dotyczący sytuacji społecz
no-ekonomicznej kraju, wygłoszony 
został przez sekretarza POP przy Ra
dzie Białostockiej adw. Zdzisława Ma
ciejewskiego, drugi zaś, na temat 
wybranych zagadnień z zakresu prze
niesienia własności nieruchomości ze 
szczególnym uwzględnieniem przepisu 
art. 231 k.c., przedstawił kierownik
Zespołu Adwokackiego Nr 2 w Bia
łymstoku adw. Bronisław Daniszew
ski. Po referacie adw. Z. Maciejew
skiego zebrani podjęli uchwałę o po
parciu II Apelu Sztokholmskiego.

Trzeci dzień spotkania poświęcony 
został sprawom organizacyjnym. Omó
wił je wicedziekan Rady Adwokackiej 
adw. Stanisław Krasowski, zwracając 
głównie uwagę na zagadnienie etyki 
zawodowej oraz metodyki pracy ad
wokackiej. Z kolei adw. Kaźmierz 
Ellert z Zespołu Adwokackiego Nr 2 
w Białymstoku wygłosił referat oma
wiający odpowiedzialność karną 
sprawcy wypadku samochodowego.

Godziny popołudniowe zarówno 
drugiego jak i trzeciego dnia sym
pozjum wykorzystano na zorganizo


